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N~~len va~ de vergadering 
vr~Jdag 11 J~uari 1963 in de Trêveszaal, aan
morgens om t~en uur en lS middags en IS avonds 

voortgezet 

Aanwezig: De minister-president De Quayen de ministers 
Beerman, Cals, Klompé, Korthals, Luns (bij de 
punten 2a-2m, 3 en 10-16d), Marijnen De Pous 
Toxopeus (bij de punten 2a-2m 3 en 10-16h) , 
Veldkamp, Visser en Zijlstra tAfwezig minister 
Van Aartsen) 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Van den Berge (punt 12), Bot (funt 2 1) 
GijzeIs (punt 12), Van Houten punten 2't/m 6) 
en Schmelzer (punt 14) 

Secretaris: J.Middelburg 

2. Buitenlands beleid 

a. Buitenlandse dienst 

• 
Minister Luns deelt mede, dat de ambassadeur in La 

Paz ir.P.H.Zijderveld is overleden. 

2 b. Hulp aan India (Zie notulen m.r. 4 januari 1963, punt 2h) 

Minister Luns heeft de ambassadeur van India ont
vangen, die zeide, dat de brief van de minister-president en 
de medewerking van de minister van Defensie na het verzoek om 
hulpverlening in verband met de Chinese agressie zeer op prijS 
zijn gesteld. Spreker meent, dat de ambassadeur iets te opti
mistisch was over de tegenstelling tussen Rusland en China. 
Intussen is wel gebleken, dat Chinese radio-uitzendingen in 
het Russisch door de Russen worden gestoord, terwijl de weder
zijdse aanvallen zich niet meer beperken tot de dictators van 
Zuid-Slavië en Albanië, maar zich ook rechtstreeks tegen Rusland 
enerzijds en tegen China anderzijds richten. 

Minister Zijlstra heeft van de ambassadeur van India 
een papier ontvangen, waarnaar hij in een vorig gesprek heeft 
gevraagd. Spreker heeft hierover aan mr.Van Lennep advies ge
vraagd. Zodra hij dit heeft, zal hij de s~lkken naar Buiten
landse Zaken doorzenden. Mînister Luns heeft begrepen, dat de 
Indiërs obligaties op de Nederlandse kapitaalmarkt willen 
uitgeven; spreker heeft hen wat dit betreft naar de Nederlandse 
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Minister Marijnen zal volgende week de bespreking 
van hat landbouwvraagstuk niet kunnen bijwonen- er zal dan 
geen Nederlandse minister in de vergadering zijn. Spreker 
heeft met minister Luns erover gesproken of het gewoonte is, 
dat dan de permanente vertegenwoordiger woordvoerder is. Deze 
zal dan kunnen vragen of iroJ.A.P.Franke namens Nederland het 
woord kan. voeren. nünister De Pous zegt, dat dit steeds zo 
gebeurt; lr~F:anke zal dan ~onder inleiding kunnen optreden. 

~linlster De Pous lS van oordeel, dat men in Brussel 
geen andere punten moet gaan behandelen als de commissie
Mansholt met haar werk niet gereed is. 

2 i. EEG en Spanje (Zie notulen m.r. 7 december 1962, punt 2h) 
tuJt ~' . ' l\ .~ • • t D P -,-~ , k-.. ~v~~,?- ~ illlnlS er e ous heeft een notitie van mlnis~~ 

Kl~mpé over de toetredingsproblematiek g~eR, waarin ook de 
kwestie van Spanje wordt aangeroerd. Staatssecretaris Van 
Houten verwacht, dat minister Spaak in de E~G-raad uitstel 
van het gesprek met een Spaanse delegatie zal voorstellen; de 
Nederlandse delegatie zal hiermede dan kunnen meegaan. 

Minister Luns heeft in de Tweede Kamer aan prof. 
Patijn geantwoord, dat de EEG aan Spanje een ontvangstbeves
tiging van diens verzoek had gezonden en dat de Spanjaarden 
nu een toelichting op hun verzoek willen geven. Spreker hoopt, 
dat de Belgische delegatie dit zal weigeren. Minister De Pous 
meent, dat men kan trachten het gevraagde gesprek als het 
geven van een toelichting aan te duiden, maar het openen van 
voorbereidende :esprekingen voor de toetreding of associatie 
van Spanje is onaanvaardbaar. 

Minister Klomp~ stelt voorop, dat zij het Franco
regiem ongaarne ziet, maar zij vraagt zich af hoe men kan ver
dedigen, dat Spanje niet aan de EEG mag meedoen, maar wel 
volledig lid van de OESO is- Minister De Pous antwoordt, dat 
de EEG ook politieke doeleinden heeft en de OESO niet. Daar 
komt bij, dat blijkens de uitspraak van het parlement onze 
bevolking afwijzend staat tegen toelating tot de EEG. . 

Staatssecretaris Van Houten merkt op, dat de Belglsche 
minister Fayat de vorige maal inwilliging van het Spaanse ver~ 
zoek onaanvaardbaar heeft genoemd. Het lijkt spreker verstandlg 
om niet te zeggen, dat wij geen "hearing" van een Spaanse dele
gatie wensen, maar duidelijk te maken, dat dit met het ove7laden 
program van het ogenblik niet mogelijk is. De raad stemt hier-
mede in. 

2 j. EEG en Turkije (Zie notulen m.r. 14 december 1962, punt 2e) 

Minister De Pous verzoekt minister Zijlstra om aan
wezig te zijn bij de behandeling van dit punt in B:u~sel en om 
de bestuurders van de EEG-bank bijeen te roepen. Mlnlster 
Zijlstra antwoordt, dat dit laatste al is gebeurd. 

2 k. Harmonisatie ••• •• 
• 


